
 

 

 

 

Bestyrelsesmøde 22. juni 2016 hos Jesper 

Dorthea, Niels og Marianne deltog ikke i mødet. 

 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde – fremsendt af Peter. 

Referat og dagsorden blev godkendt 

 

2. Orientering om mur  
Vi skal indhente tilbud på at der også bliver afrenset grafitti på muren. 

 

3. Orientering om kommunens overtagelse af veje 
Vi lader kommunen overtage alle veje med fortove inkl legegaden, og beder dem om at gå i dialog med os 

omkring opsætning af parkometre 

 

4. Orientering fra stående udvalg inkl. tilbagemelding på målsætninger 

i Servitutudvalget melder tilbage med nogle mål i august 

ii Veje og kloakker – Dorthea og Søren skrives som kontaktpersoner på hjemmesiden for kloaksager. 

iii Hjemmeside – der laves en kampagne som får 150 husejere til at tilmelde sig hjemmesidens 

nyhedsbrev. Der udsendes nyhedsbrev hver 2. måned. 

iv Rotter – der udarbejdes en oversigt med en situationsanalyse og beskrivelse af mulige indgreb 

(strømpeforing, rottespærrer, ..). Der laves en worst case udgiftsoverslag ved strømpeforing. 

Bruges til en dialog med forsikringsselskaber om en eventuel partnerskabsmodel. 

v Miljøudvalg – der gennemføres 2 workshops som undersøger nye måder at bruge livet mellem 

husene på? 

 

5. Vejformue forslagsudvikling 

Bestyrelsens holdning er som udgangspunkt at pengene skal bruges til udvikling af fælles løsninger for 

kvarteret. 

Oplagte muligheder 



[Skriv her] 
 

 Rotteforebyggelse gennem kloakrenovering 

 Financiering af støjmur 

 Udvikling af nye lege- og opholdsområder i kvarteret – fx en park på F F Ulriks Gade 

 Fibernet -  

  

6. Evt. 

Torben tager kontakt til Ulrik mhp opsættelse hjertestarter. Sabrina organiserer kurser i førstehjælp. 

 


